
PROTOKÓŁ NR XII/2020 
z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 24 września 2020 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 

 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych: obecnych  13 
    nieobecnych    2 
    usprawiedliwionych    0 
 

2. Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek, naczelnicy wydziałów (według 

listy obecności).  

 
Porządek obrad sesji: 
   1. Otwarcie obrad. 

   2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w dniu 27.08.2020 r. 

   4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie od 18.08.2020 r. do 14.09.2020 r. 

   5. Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji. 

   6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

   7. Wolne głosy. 

   8. Wykonanie budżetu za I półrocze 2020 roku oraz informacja o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 

   9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika.  

 10. Blok informacyjny. 

 11. Wręczenie odznaczenia „Zasłużony dla Miasta Bierunia” – kontynuacja sesji w kinoteatrze 

JUTRZENKA. 

 12. Zakończenie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

Ad 1 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Wróbel otworzyła obrady XII sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Stwierdziła, że liczba obecnych radnych pozwala na prawomocne obradowanie 
i podejmowanie uchwał. Przywitała radnych oraz wszystkich przybyłych na obecną sesję. 
 
 
Ad 2 
 
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o poszerzenie lub ograniczenie porządku obrad.   
 

Radni nie zgłosili uwag do porządku posiedzenia. 
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Ad 3 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie protokół z XI sesji Rady Miejskiej, która 
odbyła się w dniu 27.08.2020 r.  

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
 
Ad 4 
 
Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł uzupełnił sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań  

w okresie od 18.08.2020 r. do 14.09.2020 r., które radni otrzymali w formie pisemnej, o informacje 

dotyczące miedzy innymi: postępowań przetargowych, zmian kadrowych, zawartych umów,  

realizowanych inwestycji, zielonych kontroli, opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych, nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy, istotnych wydarzeń sportowych, 

wniosków złożonych do  dofinansowania ze środków zewnętrznych.   

 
W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: Barbara Panek-Bryła, Krystyna Wróbel poruszono 
sprawy dotyczące m.in.: realizacji zadania „Reorganizacja ruchu na Starówce”, możliwości pozyskania 
środków zewnętrznych na modernizację energetyczną budynków użyteczności publicznej.  
 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga poinformowała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały przekazane do 
nadzoru prawnego wojewody i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Na dzień dzisiejszy nie wpłynęły 
żadne uwagi i zapytania dotyczące podjętych uchwał.  
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów, Rewizyjnej,  
przedstawili tematy wiodące oraz wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji we wrześniu 
br., bez opinii dotyczących tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad 
dzisiejszej sesji.  
 
Przewodniczący Skarg , Wniosków i Petycji przedstawił sprawozdanie Komisji za 2019 r.  
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Ad 7 
 
Radna Natalia Grosman zapytała na jakim etapie jest temat remontów placów zabaw przy SP1 i SP3.  
 
Zastępca Burmistrza poinformował, że pojawiła się możliwość zdobycia części środków na wymianę 
nawierzchni na obu placach zabaw z Program Rozwoju Obszarów Wiejskich. Gmina będzie mogła 
złożyć wniosek na łączna kwotę 150 000 zł z dofinansowaniem na poziomie ok 63 %. Na przełomie 
roku będzie składany wniosek z realizacją na pewno nie w tym roku. W chwili obecnej jest 
weryfikowane z jakiej bezpiecznej nawierzchni mogłoby  być to wykonane.  
 
Radna uzupełniająco zapytała, czy w związku z powyższym place zabaw będą nieczynne przez kolejny 
rok.   
 
Zastępca Burmistrza poinformował, że musi to zweryfikować z dyrekcją szkół oraz dodał, że na 
niniejsze pytanie na wniosek pisemny, by nie wprowadzić w błąd.  
 
Radna Natalia Grosman zapytała również czy w ramach wspomnianych środków będzie można  
ubiegać się o dofinansowanie na wymianę nawierzchni na placach zabaw innych niż przyszkolnych? 
 
Zastępca Burmistrza udzielił odpowiedzi, że forma jest dość otwarta, jednakże gmina może złożyć 
projekt na łączną kwotę 150 000 zł.    
 
Następnie Zastępca Burmistrza zwrócił się o wytypowanie wśród radnych 4 osób do Zespołu 
roboczego do prac nad Strategią Rozwoju Miasta.  
 
Radny Edward Andrejczuk zgłosił jako kandydata radnego Jarosława Mokrego, który wyraził zgodę  
i zaproponował kandydaturę radnego Edwarda Andrejczuka, który również wyraził zgodę na udział  
w pracach Zespołu.  
 
Radny Stanisław Jurecki zgłosił kandydaturę Krystyny Wróbel, która nie wyraziła zgody.   
 
Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała o zgłoszeniu Przewodniczącego Rady do udziału w pracach  
w Zespole.  
 
Zastępca Burmistrza  poinformował natomiast o akcesie radnej Agnieszki Demskiej-Furgał do prac nad 
Strategią Rozwoju Miasta.  
 
Niniejsze kandydatury zostały zaakceptowane przez radnych.  
 
Radna Maria Sitko spytała, czy pozostali radni będą mieli również wpływ i wgląd w prace  
nad Strategią.  
 
Zastępca Burmistrza poinformował, że tak jednakże wybrani przedstawiciele będą pośrednikami 
pomiędzy radnymi, a pozostałą częścią grupy roboczej, ponieważ w takim celu też zostali wybrani.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że z uwagi na zgłoszenie się wymaganej liczby osób nie ma 
konieczności głosowania kandydatur.  
 
Następnie Zastępca Burmistrza poinformował o wprowadzonych zmianach w kolejnej już edycji 
Programu  Ograniczenia Emisji oraz poprosił radnych o informowanie mieszkańców o przyszłorocznej 
edycji Programu.  
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Zastępca Burmistrza,  zgodnie z przyjętym wnioskiem radnych, przedstawił stan prac nad projektami 
Miejscowych Planów Zagospodarowania Przestrzennego. 
 
 
Ad 8 
 
Temat Wykonanie budżetu za I półrocze 2020 roku oraz informacja o kształtowaniu się Wieloletniej  

Prognozy Finansowej omówiła i przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej Skarbnik Miasta 

Dorota Przybyła, prezentując głównie wpływ COVID na sytuację finansową gminy. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w przedmiotowym temacie, w której głos zabrał radny 
Piotr Świerkosz, który zapytał o obawy dotyczące kształtowania się wpływów w przyszłorocznym 
budżecie. Skarbnik Miast udzieliła szczegółowej odpowiedzi na pytanie radnego.    
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała Wykonanie 
budżetu za I półrocze 2020 roku oraz informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. Ponadto wyraził uznanie dla Burmistrzów i Skarbnik Miasta za troskę i bardzo ostrożne 
podejście do realizacji budżetu oraz skomentował sytuację budżetu w związku z zaistniałą pandemią 
COVID.  
 
Po zakończonej dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie opinię: 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie opiniuje wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. oraz 
informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka -  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 9 
 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 

a) w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na 2021 rok „Udzielanie świadczeń 
zdrowotnych w zakresie rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych z terenu Gminy Bieruń  
w warunkach domowych" 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna Mokry.   
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Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XII/1/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

b) w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/7/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 25 czerwca 
2020 r. dotyczącej przyjęcia programu polityki zdrowotnej na 2020 rok „Szczepienia 
ochronne przeciwko grypie dla mieszkańców Bierunia od 60 roku życia" 

 
Inspektor ds. Społecznych wprowadziła do projektu uchwały.   

 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr WSTRZ. 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głos  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr XII/2/2020 została podjęta większością głosów. 
 

c) w sprawie uchwalenia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Bieruń 

 
Projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus.  
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Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformowała o pozytywnej opinii w sprawie przedmiotowej 
uchwały.   
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przedmiotową uchwałę. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –1 głos 

Uchwała Nr XII/3/2020 została podjęta większością głosów.  
 
 

d) w sprawie przyjęcia zadania z właściwości Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego w zakresie 
zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 2020/2021 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej 
podjęcia.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformowała o pozytywnej opinii w sprawie przedmiotowej 
uchwały.   
 
Wobec braku głosów w dyskusji, członkowie Rady przystąpili do zaopiniowania uchwały. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XII/4/2020 została podjęta jednogłośnie. 
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e) w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bieruń; 

 

f)     w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów; 

 

Projekty uchwał wraz z wprowadzonymi autopoprawkami przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz. 

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że projekty uchwał przed autopoprawkami  
zostały pozytywnie zaopiniowane przez komisję. 
 

Radna Natalia Grosman podtrzymała swoje stanowiska w sprawie: częstotliwości odbioru odpadów  
wielogabarytowych z nieruchomości zabudowanych budynkami wielolokalowymi oraz odbioru ilości 
odpadów zielonych.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że temat gospodarki odpadami był szeroko omawiany 
podczas Komisji Bezpieczeństwa oraz, że propozycje w sprawie zmiany częstotliwości odbioru 
odpadów  wielogabarytowych z nieruchomości zabudowanych budynkami wielolokalowymi oraz ilości 
odbioru odpadów zielonych nie uzyskały aprobaty Rady, w związku z powyższym przedmiotowe 
uchwały zostaną zaopiniowane w zaproponowanej formie.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała kolejno pod głosowanie następujące uchwały: 
 
 

 w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bieruń 
 

  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia PRZECIW 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 11 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XII/5/2020 została podjęta większością głosów. 
 
 

 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów 
 

  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty WSTRZ. 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
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5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia PRZECIW 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 10 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr XII/6/2020 została podjęta większością głosów. 
 

 
g) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za odbieranie odpadów komunalnych, opróżnianie zbiorników bezodpływowych  
i transport nieczystości ciekłych na terenie gminy Bieruń 

 
Zastępca Burmistrza wprowadził do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez komisję. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty WSTRZ. 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr PRZECIW 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 10 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 2 głosy 
 

Uchwała Nr XII/7/2020 została podjęta większością głosów. 
 
 

h) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy 
Bieruń; 
 

i)     w sprawie warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

 
Projekty uchwał omówiła  Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami. 

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że projekty uchwał zostały pozytywnie 
zaopiniowane przez komisję. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kolejno 
następujące uchwały:   
 

 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy 
Bieruń 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Uchwała Nr XII/8/2020 została podjęta większością głosów. 
 

 w sprawie warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

 
c)  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Uchwała Nr XII/9/2020 została podjęta większością głosów. 
 
 

j)     w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego  

w Tychach na kadencję 2020-2023 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  



10 
 

Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod tajne głosowanie kandydaturę: 

1. Janusza, Romana  Gnizę na ławnika sądowego do Sądu Okręgowego w Katowicach, do orzekania 

w sprawach z zakresu prawa rodzinnego. 

za –  12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Kandydaturę przyjęto większością głosów. 

2. Aliny, Agnieszki Janik na ławnika sądowego do Sądu Rejonowego w Tychach, do orzekania  

w sprawach z zakresu prawa pracy. 

za –  12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Kandydaturę przyjęto większością głosów. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę: 

 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego  

w Tychach na kadencję 2020-2023 

za –  13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XII/10/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

k) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2020-2025; 

 

l)     w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała o wniosku Burmistrza Miasta o wprowadzeniu 

autopoprawek do projektów uchwał w zakresie zmian w budżecie na 2020 rok oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej.  

 

Następnie Skarbnik Miasta omówiła przedmiotowe uchwały wraz z wprowadzonymi 

autopoprawkami. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2020-2025 przed 

wniesieniem autopoprawek. 

Wiceprzewodnicząca Rady wobec braku głosów w dyskusji, poddała kolejno uchwały pod głosowanie:   
 

 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2020-2025  

z autopoprawką; 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
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11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr XII/11/2020 została podjęta większością głosów. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok. 
 

 w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok z autopoprawką 
 

  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr XII/12/2020 została podjęta większością głosów. 
 
 
Ad 10 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poinformował, że korespondencja, która wpływa do Rady jest na bieżąco 
przekazywana radnym lub jest dostępna w Biurze Rady oraz że, dalsza część sesji odbędzie się  
w Kinoteatrze „Jutrzenka” o godz. 18:00. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obrada sesji do godz. 18:00. 
 
 
Ad 11  
 
Wiceprzewodnicząca Rady wznowiła obrady XII sesji.  
 
W tej części, która miała charakter uroczysty nastąpiło wręczenie odznaczenia „Zasłużony dla Miasta 
Bierunia” Panu Jerzemu Barcikowi. 
 
 
Ad 12 
 
Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła XII sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
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Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Anna Wilk 
 


